

Styrelsemötesprotokoll 2024-08-19

Närvarande

Axel Legelius (AL), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg (EG), Isabel Hedman (IH), Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), Rasmus Björkman (RB), William Lindell (WL)

Frånvarande

Alice Karlsson (AK)

Åhörare

Klara Gustavsson (KG), Alma Barkstedt (AB)

Plats

Vitsippan, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.16

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Nore Bard till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 10 stycken.

§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att lägga till §20 Fotbollsturnering

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan med gjorda ändringar.

§7 Föregående protokoll

Styrelsen beslutade

att lägga protokoll 24-03 och 24-04 till handlingarna

§8 Verksamhetsgrupper

i. Musikgruppen

Det har varit sommaruppehåll så det finns inte så mycket att säga. RB ska planera in en uppstartsträff efter upptacksveckan och de ska rekrytera fler medlemmar. RB tycker att det är svårt att lära upp folk att spela på plats och det finns inte heller tid att lära ut. Det finns ackord på våran hemsida till de psalmer vi spelar mest vilket kanske kan vara till hjälp. RB tycker att vissa saker får man ta eget ansvar för att lära sig. WL kommer med förslaget om att ha musikgruppsmöten där man kan sitta mer en och en och gå igenom massa psalmer så att fler kan få chansen att lära sig av dem som redan kan. Detta går även att kombinera med hänggruppen, att man kör lite musikhäng där alla som är nyfikna på att lära sig kan komma och få den möjligheten. RB ska kolla med gruppen men det brukar vara svårt att hitta en tid där många kan vara med. Det behövs även folk som spelar olika instrument vilket RB tycker blir svårt. Det är ett bra koncept men utförandet blir svårt och krångligt att lösa. RB tycker att man kan rekrytera medlemmar först och sedan se efter om det behövs. Det går att lära ut psalmer men vi kan inte lära folk att spela ett instrument, så det måste ske på eget ansvar. AL tycker att det låter bra med lite mer avslappnat inläringstillfälle. Han tror att fler kommer komma om det verkar vara mindre seriöst.

ii. SKUffégruppen

Det har bara varit ett SKUffé sen senaste mötet. SKUffégruppen behöver inventera vad som är slut och vad som har gått ut och köpa in mer. AL säger att det kommer komma mycket folk under upptaksveckan så vi behöver vara förberedda. DN föreslår ett till karaoke-SKUffé. SKUffégruppen ska ha ett möte och bestämma terminens första tema-SKUffé som ska ligga runt tredje veckan.

Emelie Gyllenberg lämnar mötet 18.30

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

Prislistan kan behöva uppdateras. Vi går lite för mycket back. Priset på läsk är det största

problemet, men försäljningen kan sänkas om priset höjs. RB tycker att vi ska undvika att folk går till mataffären istället för att handla. DN tror att det är bättre att höja priset på resterande produkter. Förslaget är att höja Twix till 7kr, tablettaskar till 4kr, delicatobollar till 6kr, punchrullar till 6kr, pingvinstänger till 4kr, och chips till 6kr. KK tar upp om vi kan börja göra Toast. Han tror att det kan göra att fler stannar längre efter mässorna. Eftersom att vi har kyl och tillgång till frys så borde det inte vara något problem. SKUffégruppen kollar upp om det är möjligt.

Emelie Gyllenberg ansluter till mötet 18.48

Mötet har nu en beslutanderätt på 10 personer.

Styrelsen beslutade

att anta den nya prislistan.

Vi ska rekrytera nya medlemmar till gruppen.

iii. Mediagruppen

DN tycker att det går bra. Vi har spelat in en ny Krist1-låt och skrivit fem låtar till. IH och RB ska göra en liten film för att marknadsföra upptacksveckan, förklarar sin idé. Filmen ska spelas in på söndag 25/8. Det är bra med många ansikten från styrelsen. AL tycker att vi bör ha ett syfte för gruppen. Vi ska marknadsföra alla verksamhetsgrupper igen vid upptaksveckan. Alla i styrelsen ska försöka ta många bilder och lägga in i driven. Pusha Tik-Tok kommande termin. Planen är att vi ska tänka igenom hur mediagruppen ska bli mer aktiva och låta medlemmar skapa inlägg. KG säger att idéerna borde komma någonstans ifrån men att medlemmar ska kunna vara med och skapa. KK tycker att de borde ha möten oftare. Om vi har en plan för alla inlägg så kan man ju göra dem redan nu eftersom att vi redan vet vad som komma skall. Det blir även mindre jobb för kommunikatörer om man låter medlemmarna i gruppen göra inläggen.

iiii. Festivalgruppen

WL tycker att konceptet med gruppen är bra. Det är även bra att låta personer utanför styrelsen engagera sig. Det enda är att det är svårt att få med folk. NB tyckte att det är bra att ha en grupp avsedd för sommarfestivalen så att det blir lättare att börja planera i tid. KK tycker att det skulle vara kul att även ha en vinterfestival. Han tror att det hade varit kul och eftersom att vi har kvar pengar från sommarfestivalen så kan man ju lägga det på något kul.

Festivalgruppen kommer inte längre vara med i kommande protokoll.

iiii. Hänggruppen

KK ska försöka göra en fast bokning på vitsippan på söndagar. Det är ett bra tillfälle för att ha regelbundna träffar för gruppen. Han ska fortsätta kommunicera med Vincent så att det blir så bra som möjligt. WL tycker att det borde vara mer spontant. De ska testa att ses på olika sätt och olika platser där gruppen kan hänga för att se vad som funkar bäst. Oavsett om det inte kommer så många så ska de fortsätta fixa träffar för att det ska kunna bli en stor grej. Just nu kan man vara ute och ses och spela till exempel fotboll eller något annat. EG tycker att vi borde köra igång väldigt snart

§9 Utvärdering sommarfestivalen

Sommarfestivalen var den 1 juni i Tibble kyrka. Vi hade hoppborg, pizza, mjukglass och annat. WL tycker att det blev lyckat, bra framträdanden. Det var inte så många som använde hoppborgen så det är något vi kanske ska byta ut nästa år. Mjukglassen var omtyckt. DN tror att det inte kom så många för att ledarutbildningen hade läger samma helg så det var synd att det var under samma tid. Vi hade många fina framträdanden av Krist1, Rasmus & Jocke, Jesper & Jocke, Moa & Jocke, Oskar & Jocke och Rasmus och Vincent. Pingis var kul att ha men det blåste lite för mycket. Att ha mjukglass var dunder och att det var gratis var ännu bättre. Dock borde maskinen ha stått i skuggan för det blev lite varmt. WL tycker att det var lyckat. Vi hade en budget på 18000 varav vi spenderade 11000. Då har vi pengar över till en vinterfestival om vi väljer att ordna en. Eventuellt ett disco. KK tycker att det var kul för några år sedan när de hade sumobrottnig. Han säger att det var uppskattat och väldigt roligt. Så om hoppborgen inte lockar så kanske man kan ta det istället. Det var totalt 56 deltagare på sommarfestivalen. RB tror att vi kanske har för lång tid på sommarfestivalen och att det kan vara därför många bara kommer och går. Därför kan man istället ta bort typ 2 timmar och hypa upp allt annat mer.

§10 Utvärdering Musikinspelningsprojekt

Under våren har vi spelat in 24 psalmer och sånger som nu är ute på Spotify. Alla tycker att det var jättekul och det var uppskattat. Det har använts ganska mycket under läger. Vi har just nu 700 lyssnare i månaden på Spotify och över 19000 streams. Det är även inte bara folk från kyrkan som lyssnar. Antalet lyssnare går uppåt hela tiden. Det är även många konfirmander som lyssnar.

Mötet ajourneras till 19.50

Josefin Hydén lämnar mötet 19.56

Mötet har nu en beslutande rätt på 9 personer

Mötet återupptas kl 19.57

§ 11 Utvärdering Representation

Karlberg 1: DN och KK var ute. Det gick bra. Många verkade intresserade.

Lindgården: IH och WL besökte. Det gick bra. Knappt 20 konfirmander men många av ledarna var aktiva och ställde mycket frågor.

Karlberg 2: AK och AJ var ute. RB berättar att Denise inte hade tyckt att det gick så bra. Eftersom att RB var den enda från styrelsen ute på det lägret och han var sjuk så hoppade Kajsa Sörnäs in. Denise hade sagt att det märktes att vi inte riktigt var på samma plan. Förutom det så tyckte Denise att innehållet var bra. Viktigt att den från styrelsen som är ledare på lägret inte är ledig samma dag.

Finnåker: DN och AL var ute. Det gick bra. De fick delta på Water Games vilket var kul för dem och för konfirmanderna. De hade mycket roligt under dagen.

Stjärnholm 1: AL och RB var ute. Det gick bra. De pratade mycket med konfirmanderna. NB säger att det var många konfirmander som verkade intresserade och frågade mycket efter att AL och RB hade åkt.

Karlberg 3: AL och Erik Vestman åkte ut. Tyckte att det kändes bra och det verkade som att de var nöjda.

Stjärnholm 2: AL och JH var våra representanter. Det gick bra och de ställde mycket bra frågor.

Merchen var även väldigt omtyckt.

Karlberg 4: KK och RB åkte ut. De hade rätt så ofokuserade konfirmander. De kom inte in i kyrkan så de missade att få med armbanden. Det var ingen ledare som var med på reppen så det var lite kaosartat.

Karlberg 5: DN och EG åkte på detta läger. DN säger att det gick dunder och alla verkade nöjda. De köpte klubbor på vägen ut för att dela ut till dem som ställer frågor. Det var ett vinnande koncept så det rekommenderas att man gör kommande år. Det var väldigt bra för de konfirmander som ville ställa frågor men som kanske inte vågade. De visade även att det inte fanns någon skam i att ställa frågor.

AL tycker att det gick bra i helhet. DN berättar att efter reppen på Karlberg 4 blev biträdande kyrkoherden väldigt positivt inställd till SKU. KK tycker att det allra bästa är att man håller sig till styrelsen att åka ut och att hjälpa till på lägret. KG kommer med idén att man kan vara mer med ledarutbildningen och få fler aktiva medlemmar som till verksamhetsgrupperna.

§12 Ledarupptakt

Ledarupptakten är imorgon 20/8 i sällskapsrummet. EG ansvarar över att handla in mat och skriva inköpslista. Hon föreslår att vi kan göra en plock-pastasallad. RB och WL tycker att vi kör på pizza. Vi beslutar om att göra en halloumi-carbonara. Vi ska kolla i köket efter kastruller och annat. Vi kan även ha grönsaker vid sidan. Vi har 5000 kr i budget. Bestick och tallrikar och annat finns. WL och RB fixar lappar under tallrikar och NB och RB fixar aktiviteten kaos. Alla hjälper till att städa efteråt.

§13 Upptacksveckan

Upptacksveckan är den 9-14 september. Det har blivit missförstånd med Marie-Louise. Deras plan är tre dagar men vi kör gärna på två dagar. Först ska vi ha en presentation med Daniel i kyrkan. Det är viktigt att alla i styrelsen kommer. På måndagen behöver vi vara där tidigare och sätta upp flaggor och annat. Man hjälps åt att ta ner allt efter onsdag. Efter DNs presentation kommer vi att ha lite mingel på plan 2. Där kommer det finnas medlemsblanketter och ledarutbildningen samt SKUffét ska stå där. Vi ska även sätta upp en vägg med info om SKU. Sen kommer det bli indelade i sina lägergrupper. Där ska de prata konfaminnen och komma på ett volleyboll-tema. Lägerledningar brukar vilja göra något också. Spawna på om man vill ha någon styrd aktivitet. Torsdagen den veckan är den första mässan och då brukar det komma mycket folk. Volleyboll turneringen är på lördagen och salen är bokad 12-18. Vi ses vid kl 10 på kontoret. Vi ska planera in en styrelse dejt där vi tar alla regler och domare med mera. IH löser regler. Vi ska lägga upp reglerna innan turneringen på vår Instagram.

§14 Höstens Ungdomsmässor

Ungdomsmässorna drar igång igen den 12 september, DN håller i första. Mässan under höstlovet hålls också av styrelsen. Resten tar ledarutbildningen. Viktigt att skicka psalmer i tid till RB annars väljer musikgruppen. RB kommer att rapportera till Sebbe Block om det inte görs i tid. RB tycker att vi borde ha styrelsetröjor under upptacksveckan men även under alla ungdomsmässor. Om det inte går så kan man ta merch.

§15 Höst-SKUL

Höst-SKUL är de tre första helgerna i oktober. AL har börjat skriva riktlinjer. AL tar upp lite information om säkerhet, ansvarsfördelning och om de som går ledarutbildningen ska kunna åka



med som äldre deltagare. Vi bestämmer att de ska vara med som praktikanter och ha en mentor som det går till vid konflikter eller om det behöver hjälp med något. Vi har även nolltolerans gentemot alkohol, tobak och nikotin. Detta ska vi göra en hanteringsplan till.

AL och DN har gjort förslag på lägerledningar vilket är följande:

Höst-SKUL 1:

Lägerchef Daniel Nordin

Vice lägerchef William Lindell

Lägerledning Rasmus Björkman

Lägerledning Alice Karlsson

Höst-SKUL 2:

Lägerchef Josefin Hydén

Vice lägerchef Konstantin Koutsinos

Lägerledning Daniel Nordin

Lägerledning Emelie Gyllenberg

Höst-SKUL 3:

Lägerchef Daniel Nordin

Vice lägerchef Alexandra Jirvall

Lägerledning Nore Bard

Lägerledning Isabel Hedman

Styrelsen beslutade

att anta lägerledningarna för Höst-SKUL

Anmälan för Höst-SKUL kraschade förra året. I år kan vi ge första prio till de som är på mässan genom att sätta upp en qr-kod med en separat anmälan. De församlingsansvariga som ska med på respektive läger är Anton, Agneta och Pontus. Vi vet ännu inte vilka präster som ska vara med.

Klara Gustavsson och Alma Barkstedt lämnar mötet 21.46

§16 Höstens Aktiviteter

Vi ska planera in en sportaktivitet och två övriga aktiviteter. En av dessa är kulturbesöket som JH ansvarar för. Alla i styrelsen får presentera sina förslag. Det vi tyckte lät bäst är bowling, bio och laserdome. IH kollar upp bio och som en plan b kollar hon även upp laserdome. AJ kollar upp bowling.

Rasmus Björkman lämnar mötet kl 21.56

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

Vi bestämmer budget senare.

§17 Merch

EG har beställt nytt till merch-shoppen då det har varit stor efterfrågan och det mesta redan är slut. KK kommer med förslaget att vi kan beställa fler av de röda tröjorna som vi kan ha på midnattsvolleybollen. KK kollar upp.

Emelie Gyllenberg lämnar mötet 22.05

Mötet har nu en beslutsfattande rätt på 7 personer.

§18 Inför Hösten

AL flyttar till Italien på torsdag. Han kommer att vara med via länk på mötena. Valberedningen kommer snart att börja ha möten med oss så vi ska börja tänka på våran roll i styrelsen och nya personer till styrelsen.

§19 Ekonomi

WL har börjat förbereda bokslutet. Vi har inte bett om tilläggsanslag än. Under sommaren fyllde WL 18 år vilket betyder att han har fått tillgång till banken.

§20 Fotbollsturnering

SKU Hägersten anordnade en fotbollsturnering den 18 augusti som några från Täby deltog i. DN säger att det var kul men det var inte så många som dök upp. Vi kom 2a av totalt 3 lag. Vi hade 6 spelare och 3 i hejarklack.

§21 Övrigt

Vi behöver sätta datum för alla kommande möten. Nästa möte är den 18 september, 22 oktober, 18 november och 7 januari.

§22 Mötets avslutande

Mötet avslutas 22.27

dfsä

Protokollet har godkänts och justerats av

Axel Legelius
Mötesordförande

Alexandra Jirvall
Sekreterare

Nore Bard
Justerare